
افاضلی در فوتبال 
استان خوزستان چه 

می کند؟
 از آقای مهاجری 

که این همه مورد 
حمایت جامعه 

ورزش، پیشکسوتان 
و بزرگان فوتبال 
خوزستان است 
گله مندم که آیا 
بزرگان فوتبال 

خوزستان در حد و 
اندازه ای نبودند 

که به عنوان مدیر 
فنی در کنار او کار 

کنند و باید آقای 
هومن افاضلی به 

سفارش و از تهران 
به مسجدسلیمان 

بیاید؟ 

بوحمدان: 
استقلالی ها به دنبال 

گرفتن پنالتی بودند
حمیــد بوحمــدان هافبــک فــولاد 
خوزســتان دربــاره بــازی تیمــش 
مقابــل اســتقلال می گویــد :»مــا 
در نیمــه اول فوتبــال خوبــی را بــه 
نمایــش گذاشــتیم و هدف مــان 
ایــن بــود خــط جلــوی اســتقلال 
را از کار بیندازیــم کــه موفــق هــم 
بودیــم. در نیمــه دوم امــا نمایش 
گاه  خوبــی نداشــتیم و ناخــودآ
عقب نشــینی کردیــم و متأســفانه 
گل مســاوی را هــم خوردیــم. 
قطعــاً اگــر کمــی بیشــتر تمرکــز 
داشــتیم می توانســتیم آن گل 
را حفــظ کنیــم.« هافبــک فــولاد 
خوزســتان در واکنش به اعتراض 
شدید استقلالی ها به داوری بازی 
توضیح می دهد: »این مسائل در 
فوتبال همیشــه وجــود دارد. داور 
مســابقه بعــد از اتمــام بــازی هــم 
تأکیــد کرد اشــتباهی انجام نداده 
و فکــر می کنــم او قضــاوت خوبــی 
انجــام داد. اســتقلالی ها در ایــن 
بــازی بیشــتر از اینکــه دنبــال زدن 
ضربات آخر باشــند، در پی پنالتی 

گرفتــن بودنــد.«

 
جعفری: از 

موقعیت ها 
استفاده کردیم

امیــر جعفــری مهاجــم گل گهــر 
دربــاره پیــروزی تیمــش مقابــل 
شــاگردان مهاجــری می گویــد: 
تیــم  ن  ســلیما مسجد نفــت  «
خوبــی اســت و تحــت هدایــت 
رضــا مهاجــری نمایش های خوبی 
داشــته اســت؛ امــا در ایــن بــازی 
تیــم مــا از موقعیت هایــش خــوب 
اســتفاده کــرد. پیــش از بــازی بــا 
روحیــه ای کــه امیــر قلعه نویــی به 
تیــم تزریــق کــرد شــرایط روحــی 
تیــم بــه خوبــی بــرای بــرد پــر گل 

آماده شــد.«  
جعفــری در پاســخ بــه اینکــه آیــا 
فکــر می کــرد بــه عنــوان بازیکــن 
جــوان بــه او و امیــر شــهیم اعتماد 
شــود،  توضیــح داد: »بــا اینکــه در 
پســت بنــده، شــایان مصلــح و 
پســت شــهیم، مرتضــی تبریــزی 
حضــور داشــتند، امیــر قلعه نویی 
به بنده و شــهیم اعتماد کرد و این 
ارزشــمند اســت. خدا را شــکر که 
توانستیم در زمین مسابقه پاسخ 
اعتمــاد کادر فنــی را بدهیــم. در 
مــورد اینکــه گفتید شــاید فرصت 
بــازی بــه بنــده کم برســد هر وقت 
کادر فنــی صــلاح بدانــد بــا تمــام 
وجــود در زمیــن حاضــر می شــوم 
و در غیــر ایــن صــورت هــم آرزوی 

موفقیــت بــرای تیــم دارم.«

حسین خانی: در هر 
دو نیمه موقعیت های 

زیادی خلق کردیم
فرزاد حسین خانی سرمربی مس 
کرمان دربــاره بازی تیمش مقابل 
هــوادار می گویــد : »بــه اعضــای 
دو تیــم خســته نباشــید و بــه تیــم 
هــوادار بابت این پیــروزی تبریک 
می گویــم. در هر دو نیمه ســوار بر 
بازی بودیم و موقعیت  های خوبی 
خلق کردیــم. دروازه بان ما در این 
مســابقه عکس العملــی نشــان 
نــداد، اما فوتبال بازی اشــتباهات 
اســت. گاهــی باید خوش شــانس 
باشــید کــه ایــن خوش شانســی 
نصیــب هــوادار شــد.« ســرمربی 
تیــم فوتبال مس کرمــان در مورد 
گلی که شــاگردان ســاکت الهامی 
بــه ثمــر رســاندند توضیــح داد: 
»فکــر می کنــم ایــن اوت بــه ســود 
ما بود، اما داور آن را به اشــتباه به 
حریــف داد و همــان توپ منجر به 
گل شــد. می توانستیم بازنده این 
مســابقه نباشــیم، امــا متأســفانه 
دقــت لازم را در ضربــات آخــر 
نداشــتیم و تیــم بدشــانس زمیــن 
بودیــم. امیدوارم ایــن نتیجه را در 

بازی هــای آینــده جبــران کنیــم.«
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ایوب بهتاج

داور تمرکز ما را به هم زد

ایــوب بهتاج سرپرســت باشــگاه تراکتــور با انتقاد از عملکــرد داور بازی 
تیمش مقابل مس رفســنجان می گوید: »متأســفانه قاضی این دیدار 
بــا کارت هــای زرد متوالــی در 15 دقیقه ابتدای مســابقه، از لحاظ روانی 
تمرکــز بازیکنان مــان را از بیــن بــرد و برنامه هــای تیم ما بــه هم ریخت، 
بــه طــوری که بازیکنــان از ترس دریافت کارت زرد دوم، نمی توانســتند 

فوتبال شان را انجام دهند.« 

میثم تیموری

شکست دادن تراکتور کار هر تیمی نیست

میثم تیموری مدافع مس رفســنجان درباره پیروزی تیمش مقابل تراکتور 
می گوید: »هر دو تیم برای برد به زمین آمده بودند، ولی فکر می کنم تیم ما 
مستحق برد بود. تراکتور تیم بسیار خوب و باکیفیتی است که برای قهرمانی 
تلاش می کند ولی مس در این بازی نمایش خوبی داشت و در نهایت هم سه 
امتیاز مهم گرفتیم. تراکتور در بازی قبلی پرسپولیس را در ورزشگاه آزادی 

برده بود. انصافاً شکست دادن این تیم کار هر تیمی نیست.«

محمد علوی

یکی از بهترین قضاوت ها را دیدیم

محمد علوی مدیر تیم فولاد درباره اعتراض باشگاه استقلال به داور بازی می گوید: 
»هنوز از ورزشگاه خارج نشده بودیم که تمامی مسئولان و مربیان   بازیکنان استقلال 
به گونه ای درباره اشتباهات داوری حرف زدند که انگار داور واقعاً 5 پنالتی برای آنها 
نگرفته  است. آقای سلیمانی مسئول اجرایی دپارتمان داوری نیز در خصوص تمام 
صحنه های مشکوک گفتند که تصمیم داور کاملاً صحیح بوده است. به عقیده من 

یکی از بهترین قضاوت های لیگ بوده و تحت تأثیر جو قرار نگرفت.«

در آینه
فوتبال ایران

 شــاهین توکلی مدافع مس رفسنجان 
درباره بازی مقابل تراکتور می گوید:»ما 
یــادی روی  ز ینــات  هــر هفتــه تمر
ضربــات ایســتگاهی می کنیــم و یکــی 
از بهتریــن ضربه زننده هــا را هــم داریم. 
محســن آذرباد پاســوری بســیار خوب و 
ارســال کننده ای عالی هستند. روی این 
ضربــه هــم تــوپ آنجا آمد و شــانس من 

بــود کــه تبدیــل به گل شــد.«
توکلــی دربــاره قضاوت فــرزاد منصوری 
در ایــن بــازی و همچنیــن صحنــه ای 
کــه مســی ها اعتقــاد بــه خطــای پنالتــی 
داشــتند، توضیــح داد: »تیــم حریــف 

اعتــراض زیــادی روی صحنه ها داشــت 
اما تا جایی که من دیدم و کارشناســان 
گفتنــد، صحنه ای که روی فراز امامعلی 
اتفــاق افتــاد، پنالتــی بــود و بــه نظــر من 
هــم خیلی واضح بود . شــاید اعتراضات 
حریــف باعــث شــد پنالتــی اعــلام نکند 
امــا چیــزی که مــن دیدم و کارشناســان 
گفتنــد، پنالتی بــود. در مجمــوع از داور 
تشــکر می کنــم کــه زحمــت کشــیدند و 

قضــاوت نســبتاً خوبــی داشــتند.«
مدافــع مــس، در ارزیابــی از نتایــج ایــن 
تیــم در هشــت هفتــه ابتدایــی لیــگ 
و قــرار گرفتــن در رتبــه پنجــم جــدول 

توضیــح داد: »بــه نظــر مــن بــا تیمــی 
کــه مــا بســته ایم و بازیکنانــی کــه بــه 
رهبــری محمــد ربیعــی در کنــار هــم  
جمــع شــده ایم، تــا اینجــا نتایــج خوبــی 
نگرفته ایم. درست است که نباخته ایم 
امــا مســاوی های زیــادی داشــتیم کــه 
حــق  ما نبــوده و اگر آن امتیازات را جمع 
می کردیــم کمتریــن حق  مــان صــدر 
جــدول بــود امــا بــاز هــم خــدا را شــکر 
فاصلــه کمــی تــا صــدر داریم. مــا هدف 
خاصــی تعییــن نکرده ایــم ولــی مســلماً 
بــرای بهتریــن رتبــه لیــگ می جنگیــم.«

یــان در مــورد بــازی بــا  او در پا

پرســپولیس در هفتــه نهــم لیــگ 
برتــر می گویــد: »بازی با پرســپولیس 
همیشــه شــرایط خــاص خــودش را 
دارد. پرســپولیس شــاید در یکی، دو 
هفتــه نتایــج دلخــواه خــود را نگرفته 
باشــد امــا در هــر صورت تیــم بزرگ و 
قابل احترامی است و در حال حاضر 
هــم کــه در رتبــه دوم قــرار دارد. مــا 
بــرای این بــازی برنامه هــای خودمان 
را داریم و برای ســه امتیاز وارد زمین 
می شــویم؛ امیــدوارم کــه ایــن اتفاق 
بیفتد و بتوانیم دل مردم رفســنجان 

را شــاد  کنیــم.«

شاهین توکلی: تیم حریف زیادی  اعتراض داشت

بعــد از باخت ســنگین 4-صفــر مقابل 
نســاجی، انتظار می رفت که نفتی های 
قــل در بــازی  مسجدســلیمان حدا
ســخت تر مقابــل گل گهــر ســیرجان 
بــازی بهتــری را ارائه دهنــد. اما نه تنها 
ایــن طــور نشــد بلکــه شــاگردان رضــا 
مهاجــری باخت ســنگین تری را تجربه 
کردنــد امــا کمتــر از 24 ســاعت بعد از 
بــازی شــایعه ای مطــرح شــد کــه البته 
هیــچ منبــع موثقــی از باشــگاه دربــاره 
آن اظهــار نظــر نکــرد. ظاهــراً ماجــرا از 
جایــی آغاز می شــود که پیمــان میری، 
مهاجــم تیــم نفــت شــب قبــل از بــازی 
برابــر گل گهــر مدعی می شــود به دلیل 
تجربــه بالایــی کــه دارد بایــد بازوبنــد 
در اختیــار او باشــد. ایــن موضــوع 
بــا دلخــوری عقیــل کعبــی و میــلاد 
باقــری مواجــه می شــود کــه در طــول 
مســابقات فصــل جــاری بازوبنــد را 
همــراه بــا ســامان نریمــان جهــان در 
اختیــار داشــته اند. بــا وجــود حواشــی 
ایجــاد شــده بــه همیــن علــت، بابایــی 
بــا بازوبنــد کاپیتانــی در دیــدار برابــر 
گل گهــر پــا بــه میــدان می گــذارد امــا 

در جریــان بــازی تصمیمــش عــوض 
می شــود. در ادامــه بــازی بازوبنــد را به 
ســامان نریمــان جهان واگــذار می کند 
کــه او پارچــه را به دســتش نمی بندد و 
آن را زیــر لباســش می گــذارد تــا اینکه 
میثــم نقــی زاده وارد زمیــن می شــود و 
بازوبنــد را بــه آن واگــذار می کند. دلیل 
اصلــی عــدم یکپارچــه بــودن تیمــی 
کــه بــه شکســت اســتقلال قدرتمنــد 
نزدیــک بــود همیــن مســأله جزئــی 
و عجیــب اســت کــه اکنــون آینــده 
کادرفنــی را هــم تحــت تأثیر قــرار داده 
اســت. بعــد از ایــن اتفاق شــنیده شــد 
کــه دو ســه بازیکــن ایــن تیم بــا جرایم 
ســنگینی روبه رو شــدند که بعد از یکی 
دو ســاعت خبــر کامل تــری مبنــی بــر 

جریمــه کل تیــم رســانه ای شــد.
بــه هــر حــال تیمــی کــه در دو بــازی 9 
گل دریافــت می کنــد حتمــاً شــرایط 
هــد داشــت. طبیعــی  لــی نخوا نرما
اســت کــه اخبــار ضــد و نقیضــی هــم 
در ایــن راســتا شــنیده شــود. در ایــن 
میــان برخی پیشکســوتان خوزســتانی 
هــم صحبت هایــی را دربــاره نفــت 

مسجدســلیمان مطــرح کردنــد.
ســیاوش بختیــاری زاده یکــی از همان 
پیشکســوتان اســت کــه بــه حضــور 
هومــن افاضلی هم به عنوان مدیرفنی 
در ایــن تیم ایراد می گیرد. او می گوید: 
»در شــروع لیــگ مشــخص بــود نفــت 
در خیلــی از پســت ها بازیکنــان مــورد 
نیــاز را نــدارد امــا همیــن تیــم قبــل از 
تعطیلــی لیگ با کارهای روحی و روانی 
که مهاجری انجام می داد نتایج خوبی 
کســب کرده بود و اکنون نتایج نشــان 
می دهــد حضــور افاضلــی به عنــوان 
مدیــر فنــی در کنــار مهاجــری بــه ضــرر 
نفــت تمــام شــده و شــوک مثبتی برای 
نفــت نبــوده اســت. با وجــود این همه 
افــراد باتجربــه در فوتبــال خوزســتان، 
در مجمــوع می خواهــم بدانم افاضلی 
در فوتبــال ایــن اســتان چــه می کنــد؟ 
از آقــای مهاجــری کــه ایــن همــه مــورد 
حمایــت جامعه ورزش، پیشکســوتان 
و بــزرگان فوتبــال خوزســتان اســت 
یــا بــزرگان فوتبــال  گله منــدم کــه آ
خوزســتان در حــد و انــدازه ای نبودنــد 
کــه به عنــوان مدیــر فنی در کنــار او کار 

کننــد و بایــد آقــای هومــن افاضلــی بــه 
ســفارش و از تهران به مسجدسلیمان 
بیایــد؟ من فکــر می کنم حضور هومن 
افاضلی باعث شــد که مهاجری تمرکز 
خود را از دست بدهد.« او انتظار دارد 
کــه باشــگاه نســبت بــه ایــن موضــوع 
واکنــش نشــان دهــد: »نفــت همــان 
ز تعطیلــی  تیمــی اســت کــه قبــل ا
کوتــاه مــدت لیــگ مقابل تماشــاگران 
بی شــمار نفــس تیم هــای اســتقلال و 
پرســپولیس را در دو بازی بســیار عالی 
و دور از انتظــار گرفــت امــا چــه بــر ســر 
تیــم آمــده اســت کــه بــه یکبــاره در دو 
بازی 9 گل دریافت کرد و شأن، اعتبار 
و آبروی فوتبال خوزســتان را به باد فنا 
داد. ایــن موضوع را باید باشــگاه نفت 
مسجدســلیمان کالبدشکافی کند که 
چــرا بازی هــای نفــت قبــل از تعطیلــی 
لیگ با بعد از آن اینقدر متفاوت شــده 
اســت و اصــلاً در تعطیــلات چه چیزی 
در کادر فنــی رخ داد کــه نفت با همان 
بازیکنــان هیــچ تمرکــزی در بازی هــا 
نــدارد و دروازه اش را آمــاج حمــلات 
تیم های حریف قرار داده اســت. نفت 

در بــازی بــا گل گهــر ۵ گل خــورد و ۵۰ 
گل هــم دریافــت نکــرد. واقعــاً چــه بــر 
ســر ایــن تیــم آمده اســت. بــه نظر من 
تعطیلی سه هفته ای لیگ نباید باعث 
شود که این تیم تا این حد دچار افول 
شــود. مدیریــت باشــگاه بایــد خیلــی 
ســریع بــه این موضــوع رســیدگی کند 
تــا نفت به روزهای خوب خود برگردد. 
بــا توجــه به بازی هایی که در این یکی، 
دو هفتــه از ایــن تیــم دیــده ام به نظرم 
فصــل آینــده شــاید فقــط فــولاد را در 
لیــگ برتــر داشــته باشــیم. متأســفانه 
آنهایــی کــه بایــد ایــن روزهــا را ببیننــد 
و چــاره ای بیندیشــند، ایــن روزهــا را 
ندیدنــد و نمی بیننــد؛ از لیــگ یــک تــا 

لیــگ برتــر دچــار مشــکل شــده ایم«
بختیــاری زاده دربــاره احتمــال جــذب 
دســتیار خارجــی ایــن طــور می گویــد: 
»آیــا مربــی خارجی می داند کــه این تیم 
زمیــن تمرین، میهمانســرای مناســب و 
پشــتوانه ای در تیم هــای پایــه نــدارد؟ 
مربــی خارجــی می دانــد آیــا ایــن تیــم در 
هفته دهم مســابقات پولی ندارد که به 

بازیکنــان خــود تزریــق کنــد؟«

دلیل باخت سنگین نفت مسجدسلیمان

دعوا سر بازوبند کاپیتانی


